





空氣消毒 Air Disinfection Service

簡介 採用意大利衞生部認可的消毒殺菌劑Plurisan (MSDS Registration No.: n. 5226) 配合霧化噴機, 於家居範圍內噴灑,將消毒劑轉化成超微細霧狀, 能於30秒內殺滅細菌,減低病菌傳播。

功效 為所有空間及表面如天花、地面、傢俬、門窗及電 燈制等進行消毒,殺滅多種病毒及細菌,包括冠狀 病毒、H1N1、金黃色葡萄球菌、大腸桿菌等等。殺 菌能力高達 99.9%。

東姨CARE GERMAGIC塗層專業服務 及車廂空氣消毒

Introduction

Using the disinfectant Plurisan (MSDS Registration No.: n. 5226), which recognized by the Italian Ministry of Health, together with the atomizing sprayer. Spray it in the home area, and convert the disinfectant into an ultra-fine mist, which can kill bacteria within 30 seconds to reduce the spread of germs.

Efficacy

Disinfect all spaces and surfaces such as ceiling, floors, furniture, doors, windows and light switch; kills a variety of viruses and bacteria, including coronavirus, H1N1, Staphylococcus aureus, Escherichia coli, and more. The sterilization ability is as high as 99.9%.

Madam Hong Care GERMAGIC coating service and car cabin air disinfection



現推出汽車塗層優惠,提供長效90天防疫消毒噴灑服務 - GERMAGIC MAP 1 百里香塗層。惠顧我們,既可透過噴灑 塗層抗疫,並同時為殘疾人士帶來就業機會,為社會創造雙 贏,值得採用!

查詢請致電: 2318 0669

九龍長沙灣元州街 290-296 號 西岸國際大廈地下 B2 舖

營業時間:上午 10:00 - 晚上 7:00 (星期一至日)

We are now offering discount on vehicle coating spray service, which provides 90-day GERMAGIC MAP 1 thyme anti-virus coating for your car cabin. Your consumption will not only protect you from the epidemic, but will also create employment for the persons with disabilities, creating a significant win-win situation for the society.

Service Hotline: 2318 0669

Shop B2, G/F., West Coast International Building, 290-296

Un Chau Street, Cheung Sha Wan, Kowloon

Opening Hour: 10:00 am - 7:00 pm (Monday to Sunday)





督印人

編輯小組

印刷數量

Publisher

Editorial team

副總幹事(能力發展)麥潤芸女士、傳訊及資源發展部 經理黎詠儀女士、傳訊及資源發展部主任陸芷瑩小姐

出版日期 2022年6月

Ms. Frankie TSUI, Chief Executive Officer

Ms. Silvia MAK, Deputy Chief Executive Officer (Capacity Development), Ms. Christy LAI, Communications and Resources Development Manager, Ms. Kamy LUK, Communications and Resources Development Officer

No. of publication

June 2022